
Zápis z I. schůzky Zahraniční komise LF, 17.1.2007 
 
Přítomní členové Zahraniční komise:  proděkan J. Lata, S. Bartáková, K. Kaňková, M. 
Nováková, A. Šulcová, V. Woznicová. 
Omluveni: Z. Kala, P. Piskač, P.Štourač. 

 
 
1. Prof. Šulcová průběžně informovala členy ZK v době od minulé schůzky o stáži 

v Dallasu. Po dohodě všech členů ZK, že je potřeba rozvíjet také zahraniční aktivity v 
oblasti výuky, se 6-týdenní stáže na UT Southwestern v Dallasu v souvislosti s projektem 
"Mikrobiologie on-line" zúčastní dr. Vladana Woznicová. Projekt je součástí portálu LF 
MU a byl podpořen několika granty FRVŠ. V minulosti již k němu za UT Southwestern 
přispěli Dr. Rita Gander a Dr.James Luby. Stáž se zaměří na využití moderních způsobů 
výuky v lékařské mikrobiologii.  Dr.Woznicová do Dallasu odveze děkovné dopisy u 
příležitosti ukončení výměnných pobytů mezi naší a tamější fakultou. Pobyt 
dr.Woznicové se uskuteční s největší pravděpodobností v době květen – červen 2007. 

2. Doc. Nováková se zúčastnila schůzky na Centru zahraničních studií dne 28. 11. 2006, kde 
probíhalo výběrové řízení na stáže studentů a učitelů přes AIA. K termínu schůzky se 
nakonec přihlásili pouze 2 studenti. Nakonec nemohl být vybrán nikdo z nich, protože – 
na rozdíl od zájemců z jiných fakult – neměli ke své žádosti přiložen motivační dopis, 
který není sice nezbytnou podmínkou pro přidělení stipendia, ale pokud ho uchazeč o 
pobyt má, je mu dána v rámci výběrového řízení na MU přednost. Členové ZK se shodli 
na tom, že nikdo nemůže studentům tyto záležitosti vyřizovat a pokud mají zájem o 
získání stipendia, musí si tyto náležitosti v předstihu sami obstarat. 

3. Proděkan J.Lata, doc.Kaňková a zástupci Spolku mediků se zúčastní avizované schůzky 
zahraničních studentů, která by měla směřovat k založení analogie Spolku mediků pro tyto 
studenty. Předběžný termín schůzky je 1. březen. Pan proděkan se pokusí zajistit případně 
i účast pana děkana LF MU. 

4. Dne 6. března 2007 se uskuteční III. Celofakultní konference o studiu. Členové ZK 
diskutovali o možných příspěvcích na této konferenci – navržená témata: jazyková 
problémy učitelů LF účastnících se výuky v angličtině, zahraniční studenti 
v postgraduálních studiu na LF MU, zahraniční členové oborových rad, porovnání 
úspěšnosti studentů, kteří absolvovali LF v českém a anglickém jazyce, atd.  

 
Další schůzka ZK se bude konat ve středu 21. března 2007 v 13:30 hod na Fyziologickém 

ústavu LF. 
 
V Brně 26.1.2007                                                                       Zapsala: M. Nováková 


